
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Drážovská 6, 949 01 NITRA 
 

Zápisnica z rady rodičov konanej dňa 27.11.2018 

Počet prítomných: podľa prezenčnej listiny  

Hosť: Mgr. Ďurišová – riaditeľka školy, Mgr. Peštová –zástupkyňa školy. 

Program: 

1. Otvorenie a aktuálne informácie p. riaditeľky o súčasnej situácii, plánovaných akciách a 

investíciách školy. 

2. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok. 

3. Diskusia. 

K jednotlivým bodom programu: 

1. Otvorenie rady rodičov predsedníčkou p. Bielikovou, ktorá privítala p. riaditeľku Ďurišovú a p. 

zástupkyňu Peštovú. 

 Úvodom pani Bieliková informovala o stave fondu RZ. K 27.11.2018 bolo vyzbieraných 9500 

EUR, pri počte všetkých žiakov - 361 (z toho je 14 zahraničných, jeden žiak je v hmotnej núdzi 

a 2 žiaci sú v náhradnej výchovnej starostlivosti - títo príspevok neuhrádzajú) sa očakáva 

príjem cca 10 500 EUR.     

 Predseda RR - pani Bieliková ďalej predložila návrh rozpočtu Rodičovského združenia pre 

školský rok 2018/2019, ktorý bol prítomnými rodičmi jednohlasne schválený. 

 Pani Bieliková informovala o pripravovaných akciách: 18.12.2018 - o 16.00 - Vianočný punč  

(pre 1. - 4. roč.), pre 2. stupeň - Vianočná burza. 

 Pani riaditeľka informovala, že v decembri prebehne inventarizácia - nákup školských 

pomôcok: 300 € - nakúpené učebnice, aj učebnice ANJ  

                              600 € - výučbové programy  
                              5 000 € - notebooky, skartovačky 
                              6 300 € - písacie stoly  
                              8 500 € - pomôcky do ŠKD, na TEV 
              Spolu sa minulo na nákup pomôcok 20 500 €, z toho dotácia z mesta predstavovala sumu                             
5 300 €, škola prispela sumou 10 500 €, z 2% z dane bol príjem 3 800 €. Darovacími zmluvami od 
rodičov škola získala majetok v hodnote 820 € (nábytky). Pani riaditeľka pri tejto príležitosti 
poďakovala rodičom za darovacie zmluvy.     
 

 



 

2. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok 

 V 1.A triede rodičia načrtli problém slabého internetového pripojenia počas vyučovania, pani 

riaditeľka informovala, že všetky triedy majú káblový internet, takže nerozumie, prečo sa tento 

problém opakuje práve v tejto jednej triede a prisľúbila problém riešiť. 

 

 V 1.C triede sa rodičia zaujímali, odkiaľ škola nakupuje potraviny do školskej jedálne - škola má 

podpísané rámcové zmluvy s dodávateľmi, všetky faktúry sú zverejnené na stránke školy. 

            

 V 2.A rodičia vyslovili požiadavku týkajúcu sa krúžkovej činnosti - v prípade, ak krúžok odpadne, 

informovať deň vopred prostredníctvom EDUPAGE alebo stránky školy rodičov - rodič tak môže 

prísť po dieťa skôr.   Zodpovední - vedúci krúžku. 

V tejto triede rodičia diskutovali aj o priebehu stravovania v školskej jedálni - majú pocit, že sa 

deti nestíhajú najesť. Tento problém sa však nedá riešiť, nakoľko kapacita jedálne je max. 80 

miest, a preto sa žiaci stravujú podľa daného harmonogramu. Pani riaditeľka však ubezpečila 

rodičov, že je vypracovaný tak, aby deti mali na jedenie dostatok času. 

     

 V 2.B sa rodičia informovali, či je možné umožniť autám  vstup do areálu školy zozadu po 15.00 

h. Kvôli bezpečnosti detí sa však rampa otvárať nebude, vo výnimočných prípadoch je možné 

zavolať na uvedené tel. číslo, uviesť dôvod a rampa sa otvorí. Taktiež ich zaujímalo, či deti 

nemôžu ujsť cez zadnú bránu, ktorá býva otvorená. Pani riaditeľka ich upozornila, že pre žiakov 

ZŠ  platí školský poriadok a svojvoľné opustenie areálu školy sa trestá výchovným opatrením. 

Taktiež v prípade zberu papiera treba volať na dané tel. číslo, kedy sa rampa otvorí, prípadne 

vyložiť papier pri rampe a p. školník ho preloží.  

 

 V 3. B triede rodičia vyslovili p. učiteľkám  poďakovanie za otvorené hodiny. 

 

 V 3.C rodičia poďakovali vedeniu školy za nakúpenie kníh Osmijankova záhrada. 

 

 V 4.A triede rodičia vyslovili maximálnu spokojnosť s prechodom na 2. stupeň. 

 

 V 4.B rodičov zaujímalo, či by škola nemohla zaplatiť Mikulášsky karneval – nie je to možné, 

nakoľko akciu organizuje Žiacky parlament. Ďalej sa diskutovalo o mieste pobytu Školy v prírode, 

či by nebolo vhodnejšie nájsť inú lokalitu, nakoľko tam žiaci boli pred dvoma rokmi. Pani 

zástupkyňa argumentovala tým, že tam neboli všetky tri triedy a že s daným miestom majú veľmi 

dobré skúsenosti. 

  

 V 4. C triede taktiež vyjadrili maximálnu spokojnosť s prechodom na 2. stupeň. 

 



 V 5.A triede rodičov zaujímalo, či deti môžu čakať po vyučovaní na rodičov v pavilóne B - je to 

možné, ale len do 14.00 h, nakoľko do danej hodiny je v pavilóne zabezpečený dozor.  

 V 6. A rodičov zaujímalo využívanie EDUPAGE na zapisovanie známok, pretože nie všetky známky 

sú zapísané, pani riaditeľka ubezpečila, že musí byť súlad známok na EDUPAGE s Klasifikačným 

záznamom a učitelia sú povinní 1x do týždňa známky na stránku nahadzovať (p. zástupkyňa – 

pravidelná kontrola). Učitelia sú povinní na EDUPAGE zverejňovať aj učivo a domáce úlohy, na 2. 

stupni by si mali žiaci domáce úlohy zapisovať aj sami.   Rodičov zaujímalo sprístupnenie 

elektronických ospravedlneniek – nevyužíva sa, pretože ospravedlnenky majú byť v písomnej 

forme, aby si ich triedni učitelia mohli zakladať (ospravedlnenky musia byť evidované do konca 

školského roka). 

 V 7.A rodičia diskutovali o vyučovaní GEO, nakoľko si väčšina detí zhoršila prospech z daného 

predmetu. Vedenie školy - p. riaditeľka i p. zástupkyňa boli v triede na  hospitáciách počas GEO, 

všetky hodiny boli po metodickej stránke vynikajúce, pripravené, neboli zistené žiadne 

nedostatky, taktiež ocenili aj prístup p. učiteľky ku žiakom - bola milá, láskavá, s individuálnym 

prístupom ku každému žiakovi. P. učiteľka po dohode s vedením školy nebude hodnotiť tzv. 

slepé mapy. Príčinami zhoršeného prospechu je, že žiaci nemajú vedomosti zafixované, 

nepripravujú sa pravidelne a systematicky, musia sa naučiť pracovať s knihou, robiť si poznámky, 

pracovať s mapou... čo si vyžaduje čas a trpezlivosť. 

                                                 

 V ostatných triedach neboli žiadne pripomienky, ktoré by bolo treba prerokovať na Rade rodičov.  

 

3. Diskusia 

 Boli prerokované úlohy pre členov RR k blížiacim sa podujatiam: Vianočný punč a Vianočná 

burza. 

 

V Nitre, dňa 27.11.2018 

Zapísala: Mgr. Martina Kulichová                                         

 

 

 

 

 

 


